
Protokół Nr. 1/2006
z obrad I-wszej SESJI RADY GMINY w Kołbieli

z dnia 22 listopada 2006r.

Otwarcia obrad I-wszej Sesji Rady Gminy Kołbiel w kadencji 2006/2010
dokonał Radny Senior Pan Zdzisław Jałocha. Stwierdził na podstawie listy
obecności, że w sesji uczestniczy 15 Radnych co stanowi kworum przy którym
Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Powitał Radnych i
zaproszonych w osobach: Wójt Gminy Pan Adam Budyta, Z-ca Wójta Pani
Ewa Mazek, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy,
przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej, Pana Wacława Przygodę,
mieszkańców gminy i sołtysów oraz przedstawiciela prasy. Radny Senior
poprosił przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej o wręczenie
zaświadczeń o wyborze na Radnego Gminy.

Zostały wręczone zaświadczenia o wyborze na Radnego przez
Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej Pana Wacława Przygodę.

Obecnie przystępujemy do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo
wybranych Radnych. Najmłodszy wiekiem Radny Pan Michał Żelazo odczytał
rotę ślubowania oraz kolejno z listy obecności Radnych którzy potwierdzili wolę
złożenia ślubowania. Radny Senior wszystkim podziękował, pogratulował i
stwierdził, że Radni objęli mandat Radnego Rady Gminy Kołbiel.

Przystąpił do przyjęcia porządku obrad I-wszej Sesji

1. Otwarcie obrad przez radnego seniora.
2. Wręczenie zaświadczeń przez Przewodniczącego Gminnej Komisji

Wyborczej o wyborze na Radnego.
3. Złożenie ślubowania przez Radnych Rady Gminy.
4. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy;

a) powołanie komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania.
5. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy;

a) powołanie komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania.
6. Powołanie stałych komisji Rady, wybór Przewodniczących komisji,

ustalenie składów osobowych.
7. Dyskusja.
8. Zamknięcie obrad.



Wystąpił z zapytaniem czy są uwagi do porządku obrad? Radni uwag nie
wnieśli, porządek obrad został poddany pod głosowanie w którym udział
wzięło 15 Radnych „za" głosowało 15 Radnych, głosów „przeciwnych" i
„wstrzymujących" nie było.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Realizując przyjęty porządek obrad Radny Senior przystąpił do punktu 4
dotyczącego przewodniczącego Rady Gminy. Podał zasady wyboru i poprosił o
zgłaszanie kandydatów.

Głos zabrał Radny Kazimierz Urbaniak zgłaszając kandydaturę na
Przewodniczącego Rady Pana Adama Posłaniec, który wyraził zgodę na
kandydowanie.

Pan Zdzisław Jałocha spytał czy są inne zgłoszenia?
Innych zgłoszeń nie było. W głosowaniu jawnym Rada jednogłośnie zamknęła
listę kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy Kołbiel

Przystąpiono do powołania Komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia
głosowania na wybór Przewodniczącego Rady.

Proszę o zgłoszenie kandydatów.

Radny Kazimierz Urbaniak do składu komisji zaproponował Radnych w
osobach:

ł Pan Michał Żelazo
2 Pan Dominik Dąbrowski
3 Pani Elżbieta Majewska

w/w Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji innych zgłoszeń i uwag do
proponowanego składu Radni nie zgłosili. W głosowaniu jawnym Rada
powołała komisę skrutacyjną w w/w składzie.

Radny Senior ogłosił 10 minutową przerwę w obradach celem ukonstytuowania
się Komisji i przygotowania głosowania.

Komisja skrutacyjna przystąpiła do pracy.

Po przerwie Radny Senior wznowił obrady przewodniczący komisji
Pan Dominik Dąbrowski objaśnił sposób głosowania i komisja przeprowadziła
głosowanie.

Przewodniczący komisji odczytał protokół komisji skrutacyjnej z
przeprowadzonego głosowania (który stanowi załącznik do protokółu z obrad



sesji), ogłosił wyniki wyboru na przewodniczącego Rady którym został
jednogłośnie wybrany Radny Pan Adam Rosłaniec.

Radny Senior przedstawił Uchwałę Nr. 1/1/2006 w sprawie wyboru
Przewodniczącego Rady Gminy Kołbiel, poddał uchwałę pod głosowanie w
którym udział wzięło 15 Radnych, „za" głosowało 15 Radnych , głosów
"przeciwnych" i „wstrzymujących" nie było.

Uchwała Nr. 1/1/2006 została przyjęta jednogłośnie.

Radny Senior Pan Zdzisław Jałocha poprosił przewodniczącego Rady Gminy
Pana Adama Rosłańca o dalsze prowadzenie obrad.

Przewodniczący rady złożył podziękowanie za wybór.
Zaproponował uczczenie minutą ciszy śmierć górników , którzy zginęli w kopali
„Halemba" .

Wójt Gminy Adam Budyta powitał wszystkich na uroczystej I Sesji Rady
Gminy . Pogratulował Radnym wyboru w kadencji 2006 - 2010 , życząc
owocnej współpracy . Gratulował Przewodniczącemu wyboru.

Przewodniczący Adam Rosłaniec przystąpił do kolejnego punktu obrad
tj. wyboru dwóch wiceprzewodniczących Rady Gminy. Poprosił Radnych o
zgłaszanie kandydatów.

Radny Aleksander Lorens - proponował aby wiceprzewodniczącymi Rady byli
Radni którzy uzyskali największe poparcie w swoich okręgach wyborczych i
zgłosił kandydaturę radnego Dariusza Sokoła, który wyraził zgodę na
kandydowanie i Kazimierza Urbaniaka który zgody nie wyraził.

Radny Kazimierz Urbaniak zgłosił kandydaturę Pana Zdzisława Jałochy który
wyraził zgodę i Andrzeja Prasułę który również wyraził zgodę na
kandy datowanie.

Radny Litwiński Adam zgłosił kandydaturę Jerzego Bociana który kandydatury
nie przyjął.

Pani Ewa Świderka zgłosiła kandydaturę Waldemara Klocha który nie wyraził
zgody na kandydowanie a następnie Dominika Dąbrowskiego, który zgody
również nie wyraził.

Przewodniczący rady wystąpił z zapytaniem czy sąjeszcze inne kandydatury?
Radni innych kandydatów nie zgłosili.



Podaję, że ostatecznie zgłoszono trzech kandydatów na Wiceprzewodniczących
Rady Gminy w osobach:

1 Dariusz Sokół
2 Zdzisław Jałocha
3 Andrzej Prasła

Proszę komisje skrutacyjną o przystąpienie do pracy (w składzie nie nastąpiły
zmiany osobowe).
Przewodniczący ogłosił krótka przerwę w obradach..

Pan Adam Rosłaniec wznowił obrady po przewie i poprosił przewodniczącego
komisji skrutacyjnej o przedstawienie zasad głosowania.

Odbyło się głosowanie. Przewodniczący komisji odczytał protokół z
przeprowadzonego głosowania z którego wynika, że wiceprzewodniczącymi
Rady Gminy w Kołbieli wybrani zostali:

/ Radny Zdzisław Jałocha
2 Radny Andrzej Prasuła

Protokół komisji stanowi załącznik do protokołu sesji.

Przewodniczący Rady Adam Posłaniec przedstawił projekt Uchwały Nr.
1/2/2006 w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady i przeprowadził
głosowanie nad Uchwałą.
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych, „za" uchwałą głosowało 15,
„przeciwnych" i „wstrzymujących" nie było.

Uchwała Nr. I/2./2006 w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady
Gminy została podjęta jednogłośnie.

Wiceprzewodniczący zajęli miejsca za stołem prezydialnym.

Rada przystąpiła do kolejnego punktu porządku obrad, czyli do powołania
komisji stałych (zgodnie ze statutem gminy)

1 Komisja Rewizyjna
2 Komisja Budżetu, Planowania, Finansów, Rozwoju Gminy
3. Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Spraw Socjalnych
4. Komisja Rolnictwa, Przemysłu, Zaopatrzenia ludności, Ochrony



środowiska, Bezpieczeństwa i Porządku publicznego
oraz przewodniczących tych komisji i składu osobowego.

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował zgłaszanie kandydatów na
przewodniczących komisji.

Radny Aleksander Lorens proponuje zmienić i rozdzielić zadania Komisji
Rolnictwa na dwie komisje.

Radny Waldemar Kloch stwierdził iż zmiana Satatu to proces dłużyszy.

Pan Radca Prawny stwierdził iż niema tego w porządku obrad i dopiero na
najbliższej sesji można zgłosić wniosek.

Radny Aleksander Lorens pyta dlaczego w porządku obrad nie ma
wymienionych komisji.

Radny Waldemar Kloch uważa iż zmniejszenie liczny Radnych z 20 na 15
przyczyniło się do skuteczniejszej pracy. Posiada on informację, że takie składy
osobowe i zakres tematyczny Komisji sąj w większości gmin.

Pan Aleksander Lorens mówi że wie jak ciężko się pracuje mając taki zakres
obowiązków.

Pan Adam Rosłaniec - czy Radny podtrzymuje wniosek czy są inne uwagi -
uwag nie wniesiono

Radny Lorens Aleksander wniosek wycofał.

Pan Waldemar Kloch przedstawił kandydatury na Przewodniczących Komisji
Komisji Rewizyjnej - Pana Krzysztofa Czajka który wyraził zgodę,
Komisji Oświaty - Panią Leokadię Końca która wyraziła zgodę,
Komisji Rolnictwa - Pana Kazimierza Urbaniaka który również

wyraził zgodę.

Pan Aleksander Lorens zgłasza Panią Ewę Swiderską, do K misji Rewizyjnej
wyraziła zgodę.



Pan Kazimierz Urbaniak stwierdził że nie padła jeszcze kandydatura na
Przewodniczącego Komisji Budżetowej, proponuje Pana Waldemara Klocha,
który wyraża zgodę.

Radny Aleksander Lorens proponuje na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa
Pana Dariusza Sokoła, one jednak nie wyraża zgody.

Przystąpiono do głosowania na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
Poddano pod głosowanie kandydaturę Pana Krzysztofa Czajka i Radnej Ewy
Swiderskiej.
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych, „za" kandydaturą Krzysztofa Czajka
głosowało 9-ciu Radnych, za Panią Ewą Swiderską 3-ech, pozostali wstrzymali
się od głosów.

Pan Waldemar Kloch wyraził opinię iż sąjakieś wątpliwości co do głosowań ( l
jak i 2) głosowanie może zostać powtórzone.

Pan Adam Rosłaniec stwierdził iż wszystko w tym głosowaniu jawnym odbyło
się prawidłowo z tym co on wcześniej powiedział i niema potrzeby powtarzania
głosowania.

Pan Litwiński mówi iż jego wolą było wstrzymanie się od głosu gdyż nie znam
proponowanych osób.
Następuje przystąpienie do głosowania.

Kandydaci na Przewodniczącego Komisji Budżetu - Pan Waldemar Kloch.
W głosowaniu udział wzięło 15-tu Radnych, głosów „za" było 14, „przeciw" nie
było, „wstrzymujących się" - 1.

Kandydatura na Przewodniczącego Komisji Oświaty - Pani Leokadia Końca.,
W głosowaniu udział wzięło 15-tu Radnych, głosów „za" było 14, „przeciw" nie
było, „wstrzymujących się" -L

Kandydatura na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa - Pan Kazimierz
Urbaniak. W głosowaniu udział wzięło 15-tu Radnych, głosów „za" było 13,
głosów „przeciw" nie było; „wstrzymujących się" 2.

Pan Adam Posłaniec - przystępujemy do zgłaszania kandydatur do składu
osobowego stałych komisji;
Radni zgłaszali swój akces do pracy w poszczególnych Komisjach.

Komisja Rewizyjna:



Pan Krzysztof Czajka - przewodniczący
Pan Dominik Dąbrowski
Pan Litwński Adam

Komisja Budżetowa:
Pan Waldemar Kloch - przewodniczący
Pan Aleksander Lorens
Pan Michał Żelazo
Pan Andrzej Prasuła
Pan Zdzisław Jałocha

Komisja Rolnictwa
Pan Kazimierz Urbaniak - przewodniczący
Pan Jerzy Bocian
Pan Aleksander Lorens
Pani Elżbieta Majewska
Pan Dariusz Sokół
Pani Ewa Swiderska
Pan Michał Żelazo

Komisja Oświaty
Pani Leokadia Końca - przewodnicząca
Pan Jerzy Bocian
Pan Dominik Dąbrowski
Pan Adam Litwiński
Pani Elżbieta Majewska
Pan Dariusz Sokół
Pani Ewa Świderka

Następuje krótka przerwa.

Wznowienie obrad po przerwie. Pan Adam Rosłaniec odczytuje składy
osobowe Komisji i pyta czy skład który wymienił zgadza się z akcesem.
Tak wszystko się zgadza.

Przewodniczący odczytuje treść Uchwały 1/3/2006 Rady Gminy Kołbiel w
sprawie powołania składów osobowych komisji. Przewodniczący czyta



poszczególne składy osobowe komisji, po przeczytaniu pyta czy są uwagi?
Uwag nie było więc przystąpił do głosowania. W głosowaniu udział wzięło 15-
tu Radnych, głosów „za" było 15, „przeciw" i „wstrzymujących się" nie było.

Uchwała 1/3/2006 w sprawie składu osobowego komisji została podjęta

Kolejnym punktem w przyjętym porządku obrad jest dyskusja.

Pani Ewa Mazek -proszę przewodniczących Komisji o zwołanie spotkań
Komisji, w następnym tygodniu, spotkanie to będzie dotyczyło projektu uchwał
podatkowych i innych.

Pan Młot pogratulował wyboru Radnym, praca dla Komisji Prawa porządku ma
wpłynąć na prace policji i mówi że policja jest mało widoczna w terenie

Pan Litwiński proponuje żeby policja zajęła się bardziej konkretnymi sprawami
niż to czy ludzie pija alkohol pod sklepem.

Pan Kazimierz Urbaniak musimy dążyć do większej obsady statystka jest
podnoszona przez złapanego roweżystę ale złodzieja to już problem.

Pan Adam Posłaniec - Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział w
obradach Radnym i zaproszonym.
Zamknął obrady I-szej Sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.


